
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 10. august 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1267

I forlængelse af artiklerne ”Markant færre senge på hospitalsafdelinger skaber

bekymring” og ”Anitas far døde på travlt hospital: Det var ikke en værdig af-

slutning” dr.dk den 10 juli 2018 bedes ministeren besvare følgende:

– mener ministeren, at man har nået den nedre smertegrænse for antallet af

medicinske sengepladser i regionerne?

– finder ministeren, at der er en sammenhæng mellem overbelægning på de

medicinske afdelinger og det faldende antal medicinske sengepladser?

– hvordan kan man efter ministerens vurdering sikre kvaliteten i behand-

lingstilbuddene på de medicinske afdelinger, når antallet af medicinske

sengepladser fortsat falder?

– ministeren bedes oplyse, hvordan udviklingen har været i (over)belægnin-

gen på landets medicinske afdelinger, fordelt på alle landets sygehuse

– ministeren bedes oplyse, om antallet af medicinske sengepladser harmo-

nerer med den demografiske udvikling på trods af at kommunerne har fået

bl.a. flere akutstuer og akutsygeplejersker?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kirsten.Normann.Ander-

sen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
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